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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 150 (Alm. del), som Folketin-

gets Forsvarsudvalg har stillet til justitsministeren den 7. september 2020. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL). 
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Spørgsmål nr. 150 (Alm. del) fra Folketingets Forsvarsudvalg: 

 

”Set i lyset af den aktuelle sag, og at efterretningstjenesterne står 

til at få øget deres bevilling, bør der så ikke hurtigst muligt sik-

res en styrkelse af tilsynets kompetencer og uafhængighed, som 

TET selv efterlyser, og der er gode erfaringer med i bl.a. 

Norge?” 

 

Svar: 

 

Tilsynet med Efterretningstjenesterne (TET) har for nylig afsluttet en særlig 

undersøgelse af Forsvarets Efterretningstjeneste (FE).  

 

Som det fremgår af Justitsministeriets pressemeddelelse af 5. oktober 2020, 

vil der sideløbende med og på baggrund af den kommissionsundersøgelse, 

regeringen vil nedsætte, ske opfølgning på tilsynets kritik i andre spor, her-

under vil Forsvarsministeriet bl.a. adressere tilsynets anbefalinger om revi-

sion af FE-loven. Der vil bl.a. snarest blive iværksat et arbejde med at ind-

hente erfaringer fra andre lande, som sammen med kommissionens konklu-

sioner vil kunne indgå i det fremadrettede arbejde med at revidere FE-loven. 

Justitsministeriet og Forsvarsministeriet vil som led i dette arbejde se på 

rammerne for tilsynet.  

 

Der henvises herudover til Justitsministeriets samtidige besvarelse af 

spørgsmål nr. 149 (Alm. del) fra Folketingets Forsvarsudvalg.  
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